
Protokół Nr XIV/11
z sesji Rady Miejskiej w Radkowie

z dnia 25 sierpnia 2011 roku

Otwarcie obrad – godz. 1520

Zamknięcie obrad – godz. 1741

Ad. 1
Obrady XIV sesji Rady Miejskiej w Radkowie otworzył Przewodniczący RM witając 
radnych, sołtysów i przybyłych gości.

Ad. 2
Na podstawie listy obecności Przewodniczący RM stwierdził, że obrady są 
prawomocne –  w sesji uczestniczyło 14 radnych (lista obecności radnych oraz lista 
obecności sołtysów i gości zaproszonych stanowią załączniki do protokołu).

Ad. 3

Na sekretarza obrad Przewodniczący RM powołał radnego Franciszka Majdaka.

Ad. 4
Nie wniesiono uwag do protokołu Nr XII z sesji RM z dnia 22 lipca 2011 roku i 
przystąpiono do głosowania nad jego przyjęciem:
Głosowało 14 radnych:  za – 14 przeciw – 0 wstrzymał się –0.

Ad. 5
Nie wniesiono uwag do protokołu Nr XIII z sesji nadzwyczajnej RM z dnia 3 sierpnia 
2011 roku i przystąpiono do głosowania nad jego przyjęciem:
Głosowało 14 radnych: za – 14 przeciw – 0 wstrzymało się – 0.

Ad. 6
Przewodniczący RM –  zapytał czy są uwagi i propozycje do dostarczonego radnym 
porządku obrad (proponowany porządek obrad stanowi załącznik do protokołu).

Burmistrz - wniósł o wprowadzenie do porządku obrad:
 DRUKU NR 8 tj. projektu uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy 
Radków, obręb Karłów, w rejonie objętym realizacją projektu „Widoki bez 
Granic” - w projekcie uchwały chodzi o uszczegółowienie w zagospodarowaniu 
terenu na planie obowiązującym, urządzenie infrastruktury oraz utrzymanie 
ścisłego reżimu w zakresie zabudowy architekturą sudecką całego obszaru 
dojścia na Szczeliniec Wielki

 DRUKU NR 9 tj. projektu uchwały w sprawie określenia zasad wnoszenia, 
cofania i zbywania udziałów i akcji w spółkach prawa handlowego –  w 
przyszłości uchwała może pomóc, gmina jest w kilku spółkach prawa 



handlowego i może się zdarzyć, że gmina będzie zawiązywać udziały w innych 
spółkach i to powoduje, że na posiedzeniach Rad będzie można elastycznie 
podejmować decyzje w interesie Gminy  

 autopoprawkę do DRUKU NR 2 tj. w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie 
gminy Radków na 2011 rok: 
1.  Burmistrz poprosił o uwzględnienie na dostarczonych dzisiaj drukach, 

które dotyczą literówki „Remont dróg transportu rolnego oznaczonych 
geodezyjnie jako działki 178, 181/1, 243 położonych w Ścinawce 
Górnej”  i uzupełnieniu środków w niewielkiej kwocie, aby podpisać 
porozumienie po wyłonieniu wykonawcy 

2. zabezpieczenie środków na obiekt byłego szpitala w Radkowie w celu 
jej nabycia od Starostwa 

3. zabezpieczenie środków na przystąpienie do budowy „Białego Orlika” w 
Radkowie w kompleksie Orlika, na wniosek Ministerstwo odpowiedziało 
pozytywnie przyznając środki na inwestycje 

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem porządku obrad z uwzględnieniem 
wniosku zgłoszonego przez Burmistrza:
Głosowało 14 radnych:  za – 14   przeciw – 0  wstrzymało się – 0.

Ad.7

Przewodniczący RM z okazji inauguracji roku szkolnego 2011/2012 udzielił 
Burmistrzowi głosu.

Burmistrz –  dokonał uroczystej inauguracji roku szkolnego 2011|2012. Od wielu lat 
inauguracja odbywa się w uroczysty sposób. Burmistrz uważa, że baza szkolna nie 
jest wyposażona doskonale, ale baza, miejsce pracy i możliwości dla uczniów są 
realizowane w miarę posiadanych środków finansowych jak najlepiej. Burmistrz 
wymienił nowe obiekty sportowe oddane do użytku na rzecz placówek oświatowych. 
Burmistrz poinformował, że został wyłoniony w konkursie nowy dyr. Zespołu Szkół w 
Radkowie Pan Jarosław Przybył. Burmistrz poprosił Przewodniczącego RM do 
wręczenia dyrektorom placówek oświatowych symbolicznych statuetek oraz wręczenia 
kwiatów dyr. Ewie Krűger i wręczenia nominacji na dyr. Zespołu Szkół w Radkowie. 

B. Sobczyńska – dyr. Zespołu Szkół z Oddziałami Integracyjnymi w Ścinawce Średniej 
–  podziękowała w imieniu dyrektorów placówek oświatowych za życzenia z okazji 
rozpoczęcia nowego roku szkolnego.

Ad. 8

J. Śliwa –  inspektor ds. BHP -złożył informację o stanie bezpieczeństwa i higieny 
pracy w jednostkach i zakładach budżetowych gminy (informacja stanowi załącznik do 
protokołu). 

Przewodniczący RM zapytał, czy radni mają pytania do złożonej informacji. 

Nikt z obecnych nie miał pytań do przedstawionej informacji.
 



Przewodniczący RM –  poddał pod głosowanie, aby pozytywnie ocenić stan 
bezpieczeństwa i higieny pracy w jednostkach organizacyjnych Gminy Radków a 
wydane zalecenia pokontrolne przyjąć jako słuszne dla dalszego zwiększenia 
bezpieczeństwa w tych jednostkach. 

Przystąpiono do głosowania nad propozycją Przewodniczącego RM w sprawie 
pozytywnego przyjęcia informacji o stanie bezpieczeństwa i higieny pracy w 
jednostkach i zakładach budżetowych gminy:
Głosowało 14 radnych: za – 14     przeciw – 0     wstrzymało się – 0.

Ad. 9

Burmistrz – złożył sprawozdanie ze swoich prac w okresie międzysesyjnym za okres 
od 22 lipca 2011 roku do 24 sierpnia 2011 roku (sprawozdanie stanowi załącznik do 
protokołu). 

Przewodniczący RM zapytał, czy radni mają pytania do przedstawionego 
sprawozdania.

Nikt z radnych nie miał pytań do przedstawionego sprawozdania.

O godz. 1645 Przewodniczący RM ogłosił przerwę.
Obrady wznowiono o godz.1703.

Ad. 10

DRUK NR 1 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy finansowej Gminy Radków 
na lata 2011 – 2021

Przewodniczący RM –  poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały.

S. Hajłasz –  Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały.
K. Sypień – Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
Cz. Jarzyńska – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
R. Markowicz – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 14 radnych:  za – 14    przeciw – 0    wstrzymało się – 0.

DRUK NR 2 – w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy Radków na 
2011 rok.
 
Przewodniczący RM –  poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały z naniesionymi autopoprawkami przez Burmistrza.



S. Hajłasz –  Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały.
K. Sypień – Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
Cz. Jarzyńska – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
R. Markowicz – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 14 radnych:    za – 14      przeciw – 0      wstrzymało się – 0.

Druk NR 3 - w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu 
wykonania budżetu gminy Radków za pierwsze półrocze, informacji o 
kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz informacji o przebiegu 
wykonania planu finansowego samorządowych instytucji kultury. 

Przewodniczący RM –  poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały.

S. Hajłasz –  Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały.
K. Sypień – Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
Cz. Jarzyńska – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
R. Markowicz – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 14 radnych:   za – 14     przeciw – 0       wstrzymało się – 0.

DRUK NR 4 – w sprawie zaopiniowania wniosku o uznanie lasów za ochronne, 
położonych na terenie Gminy Radków będących we władaniu Nadleśnictwa 
Jugów.

Przewodniczący RM –  poprosił przedstawiciela Nadleśnictwa Jugów o uzasadnienie 
przedmiotowego projektu uchwały.

Andrzej Palmowski –  przedstawiciel Nadleśnictwa Jugów –  wyjaśnił, że wymienione 
we wniosku lasy objęte zarządem Nadleśnictwa Jugów nie posiadały żadnej kategorii 
ochronności, pozostałe lasy Nadleśnictwa uznane zostały za ochronne na podstawie 
decyzji Ministra Środowiska. Pan A. Palmowski poprosił o pozytywne rozpatrzenie 
wniosku.

S. Hajłasz – zarzucił Nadleśnictwu Jugów, że, las ochronny w Ścinawce Górnej, który 
zatrzymywał całą wodę przy powodzi został wycięty i zrujnowany oraz nowa droga 
została zniszczona.



A. Palmowski –  wyjaśnił, że las jest dostarczycielem surowca drzewnego a 
Nadleśnictwa na tym bazują. Las został wycięty, bo przyszedł czas na wycięcie tych 
drzew. Na terenie gminy Radków jest to jedyna droga wywozowa z lasu a inne drogi 
nie mają standardu do wywożenia drewna dużymi samochodami i jest to ciągły 
problem Nadleśnictwa.

Burmistrz – żadna droga nie jest publiczna tylko gminna i nic nie stoi na przeszkodzie, 
aby kompleksy leśne przejęły drogi dojazdowe i miały własne autostrady. Gmina nie 
będzie ponosić milionowych kosztów, bo podatki z lasów w gminie są na poziomie 
kilku tysięcy rocznie. 

J. Gorczycki –  zapytał, dlaczego na odcinku drogi na skrzyżowaniu Tłumaczów – 
Ścinawka Górna jest zamykany szlaban. Mieszkaniec Tłumaczowa ma utrudniony 
dojazd do swojej posesji.

A. Palmowski –  wyjaśnił, że droga niszczona jest przez miłośników motoryzacji oraz 
był problem z kradzieżą drewna, dlatego szlaban jest zamykany. 

J. Gorczycki –  nie zgadza się z wyjaśnieniem, uważa, że Nadleśnictwo zamykając 
szlaban robi sabotaż.

Przewodniczący RM –  poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały.

S. Hajłasz –  Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały.
K. Sypień – Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
Cz. Jarzyńska – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
R. Markowicz – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M. Gancarski –  Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 14 radnych:   za – 13     przeciw – 1       wstrzymało się – 0.

DRUK NR 5 w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania.

Przewodniczący RM –  poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały.

S. Hajłasz –  Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały.
K. Sypień – Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
Cz. Jarzyńska – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.



R. Markowicz – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M. Gancarski –  Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 14 radnych:  za – 14  przeciw – 0   wstrzymało się – 0.

DRUK NR 6 w sprawie określenia szczegółowych zasad, trybu przyznawania i 
pozbawiania oraz rodzajów i wysokości stypendiów sportowych, nagród i 
wyróżnień.

Przewodniczący RM –  poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały.

S. Hajłasz –  Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały.
K. Sypień – Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
Cz. Jarzyńska – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
R. Markowicz – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M. Gancarski –  Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 14 radnych:  za – 14   przeciw  - 0    wstrzymało się – 0. 

DRUK NR 7 w sprawie zmiany uchwały Nr XII/63/11 Rady Miejskiej w Radkowie z 
dnia 22 lipca 2011 r. w sprawie szczegółowych zasad przyznawania i 
odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z 
wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 
psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 
zwolnienia z opłat, jak również trybu pobierania tych opłat.

Przewodniczący RM –  poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały.

S. Hajłasz –  Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały. 
K. Sypień – Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
Cz. Jarzyńska – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
R. Markowicz – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M. Gancarski –  Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.



Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 14 radnych: za – 14  przeciw  -  0   wstrzymało się  - 0.  

DRUK NR 8 w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Radków, obręb Karłów, w 
rejonie objętym realizacją projektu „Widoki bez granic”. 

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 14 radnych:   za – 14  przeciw – 0   wstrzymało się – 0.

DRUK NR 9 w sprawie określenia zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów 
i akcji w spółkach prawa handlowego.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 14 radnych:   za – 14   przeciw – 0  wstrzymało się – 0.
    

Ad. 11 
Wnioski i zapytania radnych oraz mieszkańców miasta i gminy.
Nie było.

Ad. 12
Interpelacje radnych.
Nie wpłynęła.
   
Ad. 13
Sprawy różne.
Przewodniczący RM poinformował, że wpłynęło pismo Burmistrza Miasta i Gminy 
Radków w sprawie wytypowania przedstawiciela Rady Miejskiej w Radkowie do pracy 
w Gminnej Radzie Sportu. Przewodniczący RM poprosił o zgłaszanie kandydatur.  

S. Hajłasz – Przewodniczący Klubu „ODNOWA” – w imieniu Klubu zgłosił kandydaturę 
radnego Ireneusza Polanowskiego.

Przewodniczący RM –  zapytał, czy radny I. Polanowski wyraża zgodę do pracy w 
Gminnej Radzie Sportu.

I. Polanowski wyraził zgodę do pracy w Gminnej Radzie Sportu.

Przystąpiono do głosowania nad propozycją zgłoszoną przez Przewodniczącego 
Klubu „ODNOWA”.

Głosowało 14 radnych:    za - 13       przeciw -  0    wstrzymało się – 1. 



Przewodniczący RM –  odczytał pismo z dnia 27 lipca 2011 roku Pana Mariusza 
Drożdż w sprawie naprawy drogi dojazdowej do posesji w Raszkowie oraz 
odczytał propozycje odpowiedzi na w/w pismo.

  
Przystąpiono do głosowania nad propozycją Przewodniczącego RM:
Głosowało 14 radnych:    za – 14     przeciw – 0     wstrzymało się – 0. 

Przewodniczący RM:
 odczytał podziękowania Komendanta Komisariatu Policji w Nowej Rudzie 

złożone na ręce Burmistrza za umiejętności i profesjonalizm strażaków 
Ochotniczych Straży Pożarnych w poszukiwaniach za zaginioną mieszkanką 
miejscowości Ścinawka Dolna (podziękowanie stanowi załącznik do protokołu)

 poinformował, że Gmina Radków została Laureatem w rankingu samorządów 
„Rzeczpospolitej” 2011 w kategorii Najlepsza Gmina Miejska.

J. Gorczycki –  zapytał, co zostało zrobione w sprawie walącego się budynku przy 
drodze w kierunku Rudawy oraz zapytał radnych powiatowych co zostało zrobione w 
sprawie drogi Gajów – Radków.

Burmistrz – poinformował, że Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego sporządził 
protokół i czeka na wydanie decyzji nakazującej właścicielowi rozbiórkę. Gmina nie 
jest właścicielem budynku, ale będzie kontrolować postęp przy rozbiórce. Burmistrz 
został powiadomiony przez kamieniołom, że po wydaniu decyzji przystąpią 
natychmiast do rozbiórki budynku.

B. Siemczonek –  poinformowała, że rozmawiała z etatowym członkiem Zarządu 
Panem Baldym w sprawie drogi, który obiecał, że będzie rozmawiał z Burmistrzem w 
sprawie drogi Radków - Gajów.

Burmistrz –  poinformował, że odbyło się spotkanie z Panem Baldym, Starostą i 
przedstawicielem spółki Strateg Capital w sprawie drogi. Jedną z propozycji było, aby 
przed przystąpieniem do remontu drogi przeznaczyć pewne środki w ramach działań 
awansem w roku bieżącym na usuwanie klęsk żywiołowych a działania ostateczne 
przesunąć na rok następny i realizować remont z budżetu Starostwa. Burmistrz nie 
zaakceptował takiej propozycji. Drugim omawianym tematem to spokojne rozwiązanie 
problemu. Kamieniołomy Strateg Capital potrzebują kilku miesięcy na zakończenie 
transportu ciężkiego sprzętu celem zamknięcia okresu inwestowania i zaproponowały 
Staroście, aby w najbliższym czasie odbyło się jeszcze jedno spotkanie, aby 
sporządzić aneks i aneksem do pierwszej umowy ustalić ostateczny termin naprawy 
drogi przez Gajów. Burmistrz uważa, że można spodziewać się naprawy drogi latem 
następnego roku. Trzecim omawianym tematem była dyskusja na temat nowej drogi 
do Gajowa na odcinku między Górą Gardzień a Gajowem. Droga ta została wstępnie 
wyznaczona jako droga zastępcza przez projektantów niemieckich, jeżeli taka 
koncepcja uzyska akceptacje projektantów i architektów krajobrazu kamieniołomy są 
zdecydowane podjąć takie obciążenie projektowe a następnie współfinansować 
wykonanie tej drogi, aby drogę istniejącą na dzisiaj przebiegającą koło kamieniołomów 
i zjeżdżającą do Tłumaczowa uczynić drogą wewnętrzną a drogą komunikacji 
dojazdowej w Tłumaczowie byłby odcinek od drogi wojewódzkiej przez most a drogą 
główną. Burmistrz widzi takie rozwiązanie teoretycznie, technicznie, ale finansowo za 



kilka lat. Na dzień dzisiejszy aneks nie został podpisany, Kamieniołomy pracują nad 
przygotowaniem założeń do aneksu.

J. Gorczycki –  poprosił radnych powiatowych, aby przejechali się drogą od strony 
Tłumaczowa w stronę Gardzienia na poboczu drogi wylany jest beton. Poprosił o 
interwencje.

Burmistrz – przekaże Straży Miejskiej problem i zajmą się tym natychmiast.

B. Siemczonek –  odnośnie aneksu poprosiła radnego powiatowego Z. Szkretkę o 
poruszenie problemu na sesji.

Z. Szkretka –  poinformował, że w dniu wczorajszym odbyło się wyjazdowe 
posiedzenie Komisji Ochrony Środowiska i Rolnictwa. Komisja była w firmie Strateg 
Capital i zna nierozwiązane problemy między Starostwem a firmą. Radny dwukrotnie 
przejechał drogę od Tłumaczowa i droga jest przejezdna, jednak powierzchnie 
szutrowe są wymywane i rozjeżdżane. Podziękował Burmistrzowi za ciepłe słowa 
podczas czytanego sprawozdania.

S. Hajłasz –  zwrócił się do radnego Z. Szkretki w kwestii przypomnienia o drodze 
powiatowej w Ścinawce Średniej, były umowy, aneksy i już o drodze się nie mówi. 
Ludzie są zdeterminowani dostali obietnice nie trzeba było obiecywać.

Z. Szkretka – wyjaśnił, że sprawa drogi jest przypominana. Powiat nie realizuje zadań 
z powodu braku środków finansowych działa w obrębie tego, co można 
współfinansować w ramach współpracy z gminami. Radny uważa, że droga nie jest 
najważniejsza i najgorsza są drogi bardziej zniszczone. Przedmiotem działań radnego 
jest to, żeby realizowanie tych obietnic odbywało się w sposób należyty, radny tyle 
może obiecywać. 

Ad. 14

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący RM zamknął XIV sesję Rady 
Miejskiej w Radkowie

   
Protokołowała: Przewodniczący RM w Radkowie
 Lucyna Połowczuk                                    Bogumił Kuczyński
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